



# Tønsberg Hundeklubb

## Referat fra styremøte 13.03.2024

<b>Sted:</b>	Hytta
<b>Til stede:</b>	Charlotte Andersen, Camilla Loe, Annika Berglund, Merete Mørken, Ann Karin Midtgaard, Laila Nagel, Ellen Grennes og Cecilie Jørgensen fra styret. Kari Terjesen (disiplinærkomiteen) til stede under sak 01/24 Katrine Varløs Bjerkely (hytteansvarlig) til stede under sak 02/24
<b>Forfall:</b>	Anita Helgesen, Bente Hagelund
<b>Dato:</b>	13.03.2024

Sak nr.	Sak
01/24	<b>Konfidensiell disiplinærsak</b>
02/24	<p><b>Fordeling av arbeidsoppgaver ifb med drift av hytta</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Ute <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Vedlikehold av lysmaster (Katrine)</li> <li>○ Slådding av grusplass (årlig) (Håkonsen &amp; Sukke) (Katrine)</li> <li>○ Gressklipping (hver fredag)(Håkonsen &amp; Sukke) (Charlotte / Ellen)</li> <li>○ Arrangere dugnader (styret) <ul style="list-style-type: none"> <li>■ Katrine og Laila tar ansvaret for å lage en plan for en dugnad vår 2024</li> </ul> </li> </ul> </li> <li>● Inne <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Kiosk (Katrine) <ul style="list-style-type: none"> <li>■ Koordinere og handle inn ved gode tilbud (varer som holder seg over tid) <ul style="list-style-type: none"> <li>● Mulig å få til noen gode avtaler??</li> <li>● Innkjøp av dopapir, såpe osv. går under kiosk</li> </ul> </li> <li>■ Ingen skal handle inn noe til et stevne uten først å snakke med Katrine</li> <li>■ Skal gå i pluss</li> </ul> </li> <li>○ Åpne / stenge vann (Katrine) <ul style="list-style-type: none"> <li>■ Samtidig lese av vannmåler frem til dette blir automatisert (innen 2 år)</li> </ul> </li> <li>○ Avfallshåndtering (faste hentedatoer) (RagnSells) (Katrine) <ul style="list-style-type: none"> <li>■ Følge med dersom det må tømmes oftere</li> <li>■ Kjøpe dunkene, i stedet for å leie dem</li> <li>■ Holde et øye med at ikke dunken opppe med hytta blir for full. Men det er også et felles ansvar å passe på at sekken fra denne kastes i den store dunken ved parkeringen (og sette i ny pose) ved behov.</li> </ul> </li> <li>○ Septikktømming (her må det ryddes i antall tømminger) <ul style="list-style-type: none"> <li>■ Kommunen, v/Spyleteknikk, har uten at THK har vært klar over</li> </ul> </li> </ul> </li> </ul>

	<p>det, tømt septikktanken vår 1 gang i året (2022 og 2023). Dette fordi septikktanken vår er registrert i Tønsberg Kommune (slik den skal), og ihht forskrift SKAL en tett septiktank (som vår) tømmes av Tønsberg Kommune 1 gang i året.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Charlotte har tatt en ny runde på dette med kommunen i etterkant av møtet. Det viste seg at vi feilaktig har blitt fakturert for avløp selv om hundehytta ikke er tilknyttet kommunalt avløp. Vi vil trolig bli kreditert tilbake til 2022. Fremover vil vi bli belastet for et rimeligere slambehandlingsgebyr, i stedet for avløpsgebyr. Dette inkluderer 1 tømning av Spyleteknikk, og vi må selv ringe og bestille tømning. Dette passer oss bra. Men vi kan ikke velge bort denne tømningen, da kommer de uansett på slutten av året.</li> <li>■ Har vi behov for ekstra tømminger, så har vi pleid å benytte Septikktankservice.       <ul style="list-style-type: none"> <li>● I og med at vi ikke har visst at kommunen også har tømt, har vi tidligere bestilt dette to ganger i året. Fremover vil det kun være aktuelt med maks en tømning fra Septikktankservice.</li> <li>● Ann Katrin og Katrine deler på ansvaret for dette ved behov</li> </ul> </li> <li>○ Skadedyrskontroll       <ul style="list-style-type: none"> <li>■ Rentokil utfører kontroll 4 ganger i året, og sender en rapport (sendes sekretær og Charlotte). Behov for eventuell oppfølging vil bli tatt opp i styret og oppgaver fordelt der.</li> </ul> </li> <li>○ Diverse reparasjoner (Styret / Katrine)       <ul style="list-style-type: none"> <li>■ Tar det fra sak til sak</li> </ul> </li> <li>○ Hytterehold (Styret)       <ul style="list-style-type: none"> <li>■ Dovask (per måned)</li> </ul> </li> <li>○ Oppfølging av lokalt EI-tilsyn (Charlotte)</li> <li>○ Kontakt med grunneier (Ann Karin)       <ul style="list-style-type: none"> <li>■ Hall</li> <li>■ Vei / parkering</li> </ul> </li> <li>○ Kontakt med Frisbeegolfklubben (Ann Karin)</li> </ul>
03/24	<p><b>Bør de som deltar på dugnad prioriteres for bruk av Gjennestad neste år?</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● I innesesongen som nettopp er avsluttet, måtte det på et tidspunkt stenges for inntak av flere påmeldinger.</li> <li>● Det var flere som meldte seg inn i klubben kun for å få muligheten til å trene inne. Gjennestad skal i hovedsak være et tilbud til klubbens aktive medlemmer.</li> <li>● Dersom det blir fullt neste år, og det blir behov for å sette et tak, så må vi ha en måte å skille ut hvem som kan regnes som "aktive medlemmer".</li> <li>● Informere allerede nå i gruppene at det vil kunne bli behov for en vurdering rundt dette, og at det derfor er viktig å bidra med det man har muligheter til i løpet av året. Det kan ikke bare gå på hvor mange dugnader man har deltatt på, men heller ikke være kun først til mølla.</li> <li>● Vi tenker også å sende ut en spørreundersøkelse til alle som har deltatt på</li> </ul>

	innetreningen i 23/24 for å kartlegge hvordan det har fungert med nytt opplegg for booking. Camilla tar ansvaret for å sette opp og sende ut skjema, men vil få litt hjelp til å sette sammen spørsmålene.
--	--

Ref. Camilla Loe, 2024-03-13